

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-NISR AL-ARABI INSURANCE Date: 03-07-2024 09:10:26 AM Subject: Appointment of Head of IT Committee</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: النسر العربي للتأمين التاريخ: 03-07-2024 09:10:26 AM الموضوع: انتخاب رئيس لجنة تكنولوجيا المعلومات</p>
<p>.Please be informed that in the Board meeting No. (247) held on Sunday, 30/06/2024, the Board of Directors unanimously decided to elect Mrs. Heba Al Majali as the Head of the IT Committee</p>	<p>يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة الشركة في إجتماعه رقم (247) المنعقد يوم الأحد الموافق 2024/06/30، قرر إنتخاب عضو مجلس الإدارة السيدة هبة المجالي بالإجماع لتكون رئيس لجنة تكنولوجيا المعلومات.</p>
<p>30-06-2024</p>	<p>30-06-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bayan Qabouq</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bayan Qabouq</p>